
P R O T O K Ó Ł 
 

z XIII Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 29 marca 2012 roku w sali 
Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 1015, a zakończono o godz. 1220 
 

  Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, co stanowi 93,33% 
(zgodnie z listą obecności). 
 
Radni obecni na sesji: 

1. Andrzej Koc 
2. Jan Ołdakowski 
3. Stanisław Maruszewski 
4. Mirosław Wojtkowski 
5. Michał Gąsowski 
6. Stanisław Stypułkowski 
7. Wojciech Ertman 
8. Sławomir Niemyjski  
9. Waldemar Turkowski 
10. Witold Moczydłowski 
11. Henryk Stypułkowski 
12. Grzegorz Drobek 
13. Wiesław Wyszyński 
14. Andrzej Szymoniak 

 
Radni nieobecni na sesji: 

1. Paweł Robert Staśczak 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
1. Stanisław Roch Wyszyński - Burmistrz Szepietowa 
2. Ryszard Grodzki - radny Rady Powiatu, Sekretarz Gminy 
3. Anna Wiśniewska - Skarbnik Gminy 
4. Andrzej Popko – Komendant Powiatowy Policji w Wysokiem Mazowieckiem 
5. Jarosław Jabłoński – Kierownik Posterunku Policji w Szepietowie 
6. Monika Gruszczyńska – przedstawiciel firmy Green Bear 

  
oraz dyrektorzy szkół, kierownicy zakładów pracy z terenu gminy, Przewodniczący Rad 
Sołeckich (zgodnie z załączonymi listami obecności). 

 
Porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje radnych 
5. Informacje o pracy Burmistrza w okresie między sesjami 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 r.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 
środków na fundusz sołecki  

8. Informacja Komendanta Komendy Powiatowej Policji w Wysokiem Mazowieckiem 
na temat bezpieczeństwa na terenie gminy Szepietowo. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Szepietowo  

10. Podjęcie uchwały zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 
i odprowadzania ścieków. 

11. Informacja na temat kosztów utrzymania Izby Tradycji w Wojnach Szubach za 2011 
rok. 

12. Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Szepietowo 
z organizacjami pozarządowymi. 

13. Zajęcie stanowiska w sprawie planowanego przez resort sprawiedliwości zniesienia 
Sądu Rejonowego w  Wysokiem Mazowieckiem. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na Burmistrza Szepietowa. 
15. Odpowiedzi na interpelacje. 
16. Wolne wnioski i zapytania. 
17. Zamknięcie obrad. 

 
Przebieg obrad: 
 
Ad.1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski, 
który powitał wszystkich obecnych oraz nowo powołanego Kierownika Posterunku Policji 
w Szepietowie i stwierdził, że na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 14 radnych, co 
stanowi quorum, przy którym rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodniczący stwierdził, że „zanim przystąpimy do realizacji naszego porządku 
obrad powróci do wydarzeń przeszłego tygodnia. Przewodniczący poinformował, że w 
ubiegłym tygodniu pochowano mamę naszego Wiceprzewodniczącego Rady radnego 
Wiesława Wyszyńskiego, składam wyrazy głębokiego współczucia. Tego samego dnia 
dostaliśmy bardzo przykrą informację, że odszedł od nas naprawdę zasłużony człowiek Ks. 
Prałat Mieczysław Dworakowski. To była naprawdę wielka postać, człowiek, który 28 lat 
wykładał na naszym Seminarium Duchownym w Łomży. Przez następne lata pracował tutaj 
jako Proboszcz Parafii w Dąbrówce Kościelnej. Biorąc pod uwagę, że poniósł ogromne 
zasługi dla Parafii, ale także jako profesor wykładający w Łomży, jako człowiek, który 
wskazywał nam tą prawdziwą drogę w naszym życiu proszę Państwa o powstanie i minutą 
ciszy uczcijmy jego pamięć.” 

Wszyscy obecni powstali i minutą ciszy uczcili pamięć Ks. Prałata Mieczysława 
Dworakowskiego. 
 

Ad.2. Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem dziennym obrad sesji.  
Do zaproponowanego przez Przewodniczącego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 

 Przewodniczący zaproponował przegłosować porządek obrad. 
 Przeprowadzono glosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad.3. Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznał Wiceprzewodniczący Rady 
Miejskiej Radny Stanisław Stypułkowski. 
 Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informację o protokole przyjęto jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
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Ad.4. Radni nie zgłosili interpelacji. 
 

Ad.5. Informację o pracy między sesjami złożył Burmistrz Szepietowa. Ponadto Burmistrz 
poinformował, że Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska zorganizował spotkanie 
z Burmistrzami na temat wdrożenia ustawy o utrzymaniu porządku i czystości w gminach. 
Ustawa ta wejdzie w życie w całości z 1 lipca 2013 r. i z dniem tym właścicielem wszystkich 
odpadów będzie gmina. Umowy na odbiór tych nieczystości podpisze gmina z wykonawcą, 
który będzie wyłoniony w drodze przetargu. Każdy mieszkaniec powinien prowadzić selekcję 
odpadów, bo to będzie się wiązało z kosztami. Wiemy, że te nasze odpady już od lipca tego 
roku trafią na wysypisko w Czerwonym Borze. Z dniem 1 lipca zostanie zamknięte 
wysypisko w Dąbrówce Kościelnej. Ponieważ gmina będzie właścicielem odpadów, to gmina 
nałoży opłatę na każdego mieszkańca, czyli tzw. podatek śmieciowy. Będzie z tym pewien 
problem szczególnie w tym pierwszym roku, nie wiadomo, czy nie będzie do tego trzeba 
dołożyć. Czy nasz podmiot będzie działać, w tej formie na pewno nie będzie działać jako 
zakład budżetowy. Staniemy przed dylematem, czy go nie przekształcić i w części utworzyć 
nowy podmiot o nazwie spółki, żeby mógł przystąpić do przetargu.  
 

 Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informację przyjęto jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.6. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 r. 
zapoznała Skarbnik Gminy. Skarbnik zapoznała z objaśnieniami do proponowanych zmian w 
budżecie gminy. 
Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Komisji oraz projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XIII/77/12 dołączona do protokołu) 
 

Ad.7. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w 
budżecie gminy środków na fundusz sołecki wystąpił Burmistrz, który poinformował, że po 
raz trzeci przystępujemy do wyodrębnienia środków i jeśli mamy taką wolę to powinniśmy to 
zrobić do 31 marca br. Dopiero w ubiegłym roku owoce tej decyzji mogliśmy uzyskać, gdyż 
cele które były z tych środków zaplanowanych zostały zrealizowane, a ponadto budżet 
państwa zwrócił nam 30% środków przeznaczonych na takowy fundusz. Za ubiegły rok 
dostaliśmy 96.000 zł, które się nam bardzo przydały. W tym roku będziemy występować o 
refundację za rok 2011. Temat ten był przedyskutowany na posiedzeniach komisji i tam 
padały różne pytania, min. pytano na jakie cele można przeznaczyć te środki. Można 
przeznaczyć na takie cele, które są zadaniami własnymi gminy. Padła nawet taka propozycja i 
dajemy to pod rozwag, aby wszystkie fundusze przeznaczyć na zakup równiarki nowej, czy 
używanej w dobrym stanie, ale to jeszcze musi być przedyskutowane, na to mamy jeszcze 
czas do 30 września, kiedy to będą składane wnioski przez sołectwa. Obecna równiarka jest 
już wyeksploatowana, ale to jeszcze pod rozwagę. 
 Przewodniczący stwierdził, że była taka dyskusja na komisjach na temat zakupu 
równiarki i przewodniczący rad sołeckich powinni rozważyć tą możliwość aby wspólnymi 
środkami zakupić taki sprzęt, bo ten który mamy zaczyna nam się sypać. Z równiarki 
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korzystamy wszyscy bez względu na to czy jesteśmy mieszkańcami Szepietowa czy terenu 
gminy. W Szepietowie też ta równiarka pracuje gdy trzeba porównać drogę, czy do 
odśnieżania ulic. Poza Szepietowem jest ona bardzo potrzebna do wyrównania dróg 
gruntowych. Dobrze byłoby abyśmy wszyscy podeszli do tego bardzo poważnie, bo jest to 
znacząca kwota i jest to pod rozwagę wszystkich mieszkańców.  
 Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Komisji oraz projektem uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XIII/78/12 dołączona do protokołu) 
 

Ad.8. Komendant Komendy Powiatowej Policji w Wysokiem Mazowieckiem Andrzej 
Popko złożył informację na temat bezpieczeństwa na terenie gminy Szepietowo. Ponadto 
poinformował o obecnej sytuacji kadrowej jaka jest w Komendzie Powiatowej Policji. „W 
2011 r. w wyniku restrukturyzacji i przesunięcia etatów z województwa podlaskiego do 
innych województw cały garnizon podlaski stracił prawie 300 etatów. Te działania również 
odbiły się na naszym powiecie. Stan etatowy Komendy Powiatowej Policji został 
zmniejszony o 6 etatów, z tym że w tym roku odeszło również ze służby na emeryturę 5 
kolejnych policjantów. Tak więc ponad 10% nastąpił spadek ilości funkcjonariuszy, 
teoretycznie zatrudnionych w komendzie, bo to że są na etatach to niestety nie wszyscy 
wykonują te czynności. Takim przykładem tutaj jest Posterunek Policji w Szepietowie, gdzie 
obsada etatowa jest pełna, czyli 5 funkcjonariuszy, jednak jeden z nich już dwa lata przebywa 
na urlopie wychowawczym, w związku z tym praktycznie do pracy pozostaje tylko czterech. 
Od miesiąca posterunkiem kieruje nowy kierownik, który zastąpił Pana Sławomira 
Pruszyńskiego, który właśnie odszedł na emeryturę. Mam nadzieję, że współpraca nowego 
Pana Kierownika, mieszkańca miasta Szepietowa, który zna to środowisko będzie bardzo 
dobrze przebiegała z władzami samorządowymi, co przyczyni się do poprawy, a przynajmniej 
do utrzymania tego obecnego poziomu bezpieczeństwa na terenie miasta i gminy. W imieniu 
swoim chciałbym podziękować Panu Przewodniczącemu, Wysokiej Radzie, Panu 
Burmistrzowi za zrozumienie sytuacji finansowej policji i przekazywanie znacznych środków 
na utrzymanie i funkcjonowanie  Posterunku w Szepietowie. To dzięki Państwa pieniążkom 
tenże posterunek istnieje i funkcjonuje. Serdecznie dziękuje i mam nadzieję, że ta współpraca 
będzie nadal rozwijała się ku pożytku mieszkańców całej społeczności lokalnej”. 

(informacja dołączona do protokołu) 
W dyskusji zabrali głos: 
- Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy to jest dużo tych interwencji w gminie 

na tle powiat, bo to nas trochę przestraszyło, z informacji wynika, że wypada mniej więcej 
jedna interwencja dziennie? 

- Komendant poinformował, że „Szepietowo ma pewna specyfikę, min. te niszczenie 
mienia, to głównie są malowania pociągów, które tutaj parkują i nie do końca są 
zabezpieczone przez władze kolei. Co do tych liczby interwencji to mniej więcej średnia 
powiatowa, a nasz powiat jest jednym z najbezpieczniejszych powiatów w całym 
województwie podlaskim. Tak więc nie jest to źle”. 

- Sekretarz Gminy stwierdził, że w ostatnim okresie sporo mamy takich sytuacji okradania 
mieszkań. Czy w tym temacie można się dowiedzieć coś więcej? Jest to problem który 
nurtuje nasze społeczeństwo. 

- Komendant poinformował, że „jeśli chodzi o mieszkania na terenie Szepietowa, to był 
jeden przypadek, pozostałe były na terenie Wysokiego Mazowieckiego, Ciechanowca i 
Czyżewa. Można powiedzieć tyle, że dwa zdarzenia w Czyżewie - sprawcy zostali 
ustaleni i ujęci. Co do pozostałych są prowadzone intensywne działania zmierzające do 
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ustalenia. W okresie  roku 2011 – 2012 tego typu zdarzenie występowały nie tylko na 
terenie gminy, czy naszego powiatu, ale obejmowały również teren powiatu 
zambrowskiego, powiatu siemiatyckiego i powiatu Ostrowi Mazowieckiej. Część tych 
kradzieży zostało wyjaśnionych, sprawcy zostali zatrzymani. Policjanci zarówno z naszej 
komendy jak i pozostałych komend współpracują ze sobą, wymieniają się informacjami i 
myślę, że jeszcze kilka tych zdarzeń jest do wykrycia i ustalenia. Pozytywne jest to, że na 
obecną chwilę, już ponad dwa miesiące, to się uspokoiło i tego nie ma. Natomiast jest 
trochę tych kradzieży mniejszych. Głównie były to kradzieże paliw oraz sprzętu 
rolniczego, narzędzi często pozostawianych bez opieki, np. na polach. Jest to jak gdyby 
zaproszenie do kradzieży sprawców”. 

- Stanisław Stypułkowski stwierdził, że „w mediach spotyka się często z taką sugestią, że 
Wysokie Mazowieckie jest takim zagłębiem narkomanii, jak to rzeczywiście wygląda, bo 
mówi się, że w Wysokim ta narkomania jest bardzo rozszerzona?” 

- Komendant poinformował, że „na terenie miasta i gminy Szepietowo stwierdzono jedno 
przestępstwo narkotykowe, dotyczyło ono uprawy konopi indyjskich przez jednego 
mieszkańca. Co do tego zagłębia to opinie powszechne są trochę na wyrost. Tego typu 
przestępstwa są nie tylko w Wysokiem Mazowieckiem, to nie tylko powiat 
wysokomazowiecki, tak jak już powiedziałem odnośnie narkomani, tak jak innego typu 
przestępstwa nasz powiat jest stosunkowo bezpieczniejszy od innych powiatów.” 

- Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy w szkołach ten problem zauważono, 
czy są takie sygnały, czy nie, bo to nas jak gdyby dotyczy i chcielibyśmy jakoś uchronić 
te nasze pociechy? 

- Komendant poinformował, że odnośnie narkomanii organizowane są spotkania. Do policji 
nie trafiła w ubiegłym roku żadna informacja od rodziców, czy pracowników szkół 
odnośnie tego typu zdarzeń kryminalnych z udziałem dzieci z terenu gminy Szepietowo. 

 

Przewodniczący zaproponował przegłosować przyjęcie złożonej przez Komendanta. 
Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 14 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.9.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 
Szepietowo wystąpił Sekretarz Gminy Ryszard Grodzki, który poinformował, że „zmieniły 
się przepisy odnośnie ochrony zwierząt. Obecnie nie można np. psa trzymać na uwięzi, na 
łańcuchu krótszym niż 3 metry i przez okres dłuższy 12 godzin. Tak ustawa stanowi, kto 
wyegzekwuje to, nie wiem. Ponadto pies nie może wybiegać poza posesję bez możliwości 
jego identyfikacji. A jak teraz popatrzymy, przejedziemy rowerem przez wieś, czy ulicę to nie 
można się ogonić. Te przepisy są, ale w wielu sytuacjach te przepisy są martwe, bo kto to 
wyegzekwuje, ale Sejm w roku ubiegłym to uchwalił. Jest to naprawdę duży problem. Ta 
ustawa nałożyła obowiązki na właścicieli oraz nałożyła obowiązek na gminę uchwalania co 
roku programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt. Analizując te obowiązki to należy dodać, że ta ustawa również wyeliminowała to, 
że nie może już nikt na ulicy na targowisku sprzedawać psa. Zabroniony jest handel 
zwierzętami typu pies, kot. Ta ustawa również zmieniła zasady odnośnie myśliwych. 
Dotychczas była taka możliwość, że jeżeli pies był 200 metrów za zabudowaniami i było 
jakieś zagrożenie dla zwierzyny, mógł go odstrzelić. W tej chwili nie ma takiej możliwości, 
myśliwy musi ustalić właściciela i pouczyć go o obowiązku sprawowania kontroli. Jeżeli jest 
bezpośrednie zagrożenie człowieka lub zwierzęcia to możliwy jest odstrzał, tylko na to 
okoliczność trzeba mieć świadka. Gmina ma obecnie obowiązek corocznego uchwalania 
takiego programu. Sekretarz zapoznał z programem oraz poinformował, że odbył się przetarg 
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na wykonanie usług związanych z wyłapywaniem psów i transportowym do schroniska dla 
zwierząt oraz zapewnieniem opieki w schronisku bezdomnym zwierzętom pochodzącym z 
terenu gminy Szepietowo. Zgłosił się nam z wielką biedą jeden oferent, zgłosiło się 
schronisko koło Białej Piskiej i cena za jednego złapanego psa 1.300 zł. I będziemy to 
realizować, czy chcemy, czy nie, ale taki jest nasz obowiązek. Ten program mówi również, że 
przeznaczamy środki na kastrację i sterylizację jeśli jest taka potrzeba, to 50% zawracamy 
takich kosztów. W ustawie tej mówi się też, że można w programie przyjąć znakowanie 
psów. Temat ten był poruszany kiedyś na komisjach. Po analizie nie ma w tym programie 
propozycji znakowania psów, ponieważ to też są duże koszty, bo takie oznakowania 1 psa to 
koszt 80 zł.” 
Dyskusji nie było 
 Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Komisji oraz projektem uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XIII/79/12 dołączona do protokołu) 
 

Ad.10. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków wystąpił Kierownik ZWKiO Mirosław 
Wysocki. Kierownik poinformował, że „kończy się okres obowiązywania taryf dla 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków, w związku z powyższym zakład 
wystąpił z wnioskiem o zatwierdzenie nowych taryf, które będą obowiązywały od 26 
kwietnia 2012 r. do 25 kwietnia 2013 r. Powyższe taryfy opracowano zgodnie z przepisami 
ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 
odprowadzeniu ścieków. Ceny i stawki opłat w tych taryfach określono na podstawie 
niezbędnych przychodów dla prowadzenia działalności w zakresie zbiorowego zaopatrzenia 
w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy Szepietowo. W nowych tych 
taryfach zasady rozliczania, naliczania tych opłat nie zmieniają się, proponujemy tylko 
zmianę cenę dostarczanej wody i odprowadzanych ścieków. Symbolicznie proponujemy 
podwyżkę ceny wody o 10 groszy na 1 m3 i podwyżkę ceny ścieków o 10 groszy na 1 m3.” 
Kierownik zapoznał z taryfami. 

(wniosek wraz z postanowieniem  Burmistrza dołączony do protokołu) 
Dyskusji nie było. 
 Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Komisji oraz projektem uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XIII/80/12 dołączona do protokołu) 
 

Ad.11. Z informacją na temat kosztów utrzymania Izby Tradycji w Wojnach Szubach za 2011 
rok zapoznał Burmistrz. 
Dyskusji nie było. 
 Przewodniczący Rady poinformował, że informacja ta była przedmiotem dyskusji na 
posiedzeniach komisji, gdzie zastanawiano się w jaki sposób ograniczyć te wydatki na 
utrzymanie Izby. 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
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 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta. 
(informacja dołączona do protokołu) 

 

Ad.12. Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Szepietowo z 
organizacjami pozarządowymi złożył Sekretarz Gminy, który poinformował, że ustawa o 
działalności pożytku publicznego i wolontariacie zobowiązuje gminę do złożenia 
sprawozdania z realizacji programu do dnia 30 kwietnia za rok poprzedni. Pewne zadania 
własne gminy można realizować poprzez podmioty zaliczone do działalności pożytku 
publicznego. Gmina takie zadania realizuje poprzez podmioty zewnętrzne w dwóch 
obszarach, w obszarze kultury fizycznej i w obszarze przy pomocy złagodzeniu skutków 
alkoholizmu i co roku  ogłaszany jest program współpracy z tymi organizacjami, Wysoka 
Rada taki program uchwala, który potem realizujemy. Program ten realizujemy poprzez 
ogłoszenie konkursu. Sekretarz zapoznał ze sprawozdaniem. 
Dyskusji nie było. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem sprawozdania głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

(sprawozdanie dołączone do protokołu) 
 

Ad.13. Sekretarz Gminy poinformował, że zajęcie stanowiska w sprawie planowanego przez 
resort sprawiedliwości zniesienia Sądu Rejonowego w  Wysokiem Mazowieckiem 
wprowadzono pod obrady dzisiejszej sesji na wniosek Burmistrza Miasta Wysokie 
Mazowieckie Pana Jarosława Siekierko. Sekretarz wyjaśnił, że „w tej chwili planowana jest 
od 1 lipca 2012 r. przez resort Ministerstwa Sprawiedliwości reorganizacja sądownictwa. 
Reorganizacja jest już przygotowywana przez kilka lat. Przez 3 lata była robiona analiza które 
to sądy powinny zostać zredukowane ze względu na ilość prowadzony spraw i warunki 
lokalowe, kwestie zatrudnienia personelu, wielkość powiatu, ilość mieszkańców, itd. W tej 
analizie trzyletniej jak wynika z informacji, które posiadamy to Sąd Rejonowy w Zambrowie 
miał być zlikwidowany, a sąd w Wysokiem Mazowieckiem miał pozostać i jego oddziałem 
miał być sąd w Zambrowie. Takie analizy było robione i takie były przesłanki merytoryczne, 
bo powiat wysokomazowiecki jest większy niż powiat zambrowski, bo liczy 60.000 
mieszkańców, a powiat zambrowski tylko 40.000. Powiat wysokomazowiecki ma 10 gmin, a 
powiat zambrowski ma tylko 5. Powiat wysokomazowiecki ma zdecydowanie lepsze 
warunki, Sąd Rejonowy w Wysokiem Mazowieckiem ma lepsze warunki, niż w Zambrowie, 
bo w Zambrowie trzeba budować. W Wysokim jest, po remoncie w ostatnich latach. Warunki 
lokalowe są dobre. Jak się okazało inne przesłanki zaważyły, że Sąd Rejonowy w Wysokiem 
Mazowieckiem będzie likwidowany, a ma się stać oddziałem Sądu Rejonowego w  
Zambrowie, mimo, że z Zambrowa do Łomży jest 20 km, a z Wysokiego jest dużo dalej i do 
Łomży i do Białegostoku. Wszystkie przesłanki merytoryczne są za tym, żeby Sąd Rejonowy 
w Wysokiem Mazowieckim był, a jednak się okazuje, że powiat wysokomazowiecki jest 
znany z takiej a nie innej opcji i taka jest tu nagroda. Jest to prośba Burmistrza i Rady 
Miejskiej w Wysokiem Mazowieckiem aby nasza Rada również zajęła stanowisko w tej 
sprawie. Pan Przewodniczący Rady przyjął tą propozycję i wprowadził do porządku obecnej 
sesji.” 
  

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem stanowiska w sprawie planowanego przez 
resort sprawiedliwości zniesienia Sądu Rejonowego w  Wysokiem Mazowieckiem.  
Dyskusji nie było. 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem stanowiskiem głosowało 14 radnych. 
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 Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie zajęła stanowisko w sprawie 
planowanego przez resort sprawiedliwości zniesienia Sądu Rejonowego w  Wysokiem 
Mazowieckiem. 

(stanowisko dołączone do protokołu) 
 

Ad.14. Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 2 marca 2012 r. wpłynęła skarga na 
Burmistrza Szepietowa przesłana przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Łomży 
złożona przez Pana Pawła Jaworskiego zam. Szepietowo dotycząca nie wykonania przyłącza 
do kanalizacji sanitarnej. W dniu 7 marca 2012 r. skargę została przekazana do 
Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego celem zbadania i wypracowania 
stanowiska. W dniu 28 marca br. Komisja Rozwoju Gospodarczego na swoim posiedzeniu 
wypracowała w tej sprawie stanowisko. Przewodniczący Rady zapoznał ze stanowiskiem 
Komisji. 

(stanowisko komisji dołączone do protokołu) 
Dyskusji nie było. 
 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały w sprawie skargi na Burmistrza 
Szepietowa. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 radny wstrzymał się od głosu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XIII/81/12 dołączona do protokołu) 
 

Ad.15. Odpowiedzi na interpelację nie było. 
 

Ad.16. Wolne wnioski i zapytania. W tym punkcie zabrali głos: 
- Henryk Stypułkowski zwrócił się z pytaniem, czy nasze posiedzenia sesyjne będą 

odbywały się zawsze na tej sali? Przyznam się, że lepiej czułem się na poprzedniej sali 
balowej. 

- Przewodniczący Rady stwierdził, że jest to kwestia przyzwyczajenia. 
- Henryk Stypułkowski stwierdził, że zmierza do tego, że koszty mediów, ogrzewanie w 

tamtej sali balowej są rozliczane przez GOK, bo jak się przyglądałem kosztom utrzymania 
GOK-u i naszej straży, żeby te koszty wróciły do strażaków.  

- Przewodniczący wyjaśnił, że tamta sala jest salą straży i następuje refundacja przez straż 
kosztów ogrzewania dla GOK. Przewodniczący poinformował, że przeniesienie obrad do 
tej sali podyktowane było prośbą Dyrektora GOK. Na poprzednią salę trzeba było 
przenosić nagłośnienie, GOK musiał przygotować salę w straży, a tutaj mamy wszystko 
na miejscu. 

 

Ad.17.  Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad 
Przewodniczący Rady złożył wszystkim najserdeczniejsze życzenia z okazji zbliżających się 
Świąt Wielkanocnych i zamknął obrady XIII Sesję VI kadencji Rady Miejskiej w 
Szepietowie.  
 

Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołowała 

Ewa Bartłomiejczuk 

         Przewodniczący Rady Miejskiej 

         Witold Moczydłowski 


